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                                              PROTOKÓŁ NR XXIV/2017                             projekt 

Sesji Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 24 marca 2017 roku 

 

XXIV Sesję Rady Gminy otworzył o godz.9.00  Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk 

Łoposzko. 

Obecni na Sali obrad: 

Radni wg listy obecności, 

Sołtysi wg listy obecności, 

Wójt Gminy – Ryszard Pacholik 

Zastępca Wójta - Piotr Kopeć 

Skarbnik Gminy - Maria Prodeus 

Sekretarz Gminy – Maria Wilk 

Radca Prawny – Krzysztof Kwaśniewicz 

 

Ad.1. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram XXIV sesję Rady Gminy 

Kobierzyce. Na podstawie listy obecności stwierdzam, że Rada Gminy posiada qworum,  jest władna 

obradować i podejmować prawomocne uchwały.   

Ad.2. 

Proszę państwa, zanim przedstawię porządek obrad proszę o wprowadzenie autopoprawki do  

zaproponowanego porządku obrad .  

- W pkt. 10 proszę wpisać „ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy i  Statutu Gminnego 

Centrum Kultury i Sportu w Kobierzycach” 

- W punkcie 23 proszę wpisać: „Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

komendy Miejskiej Policji we Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach”. 

Jednocześnie zmieni się kolejność pozostałych punktów porządku obrad. Proszę pana Wójta o 

uzasadnienie wprowadzenia projektu uchwały o pomocy Policji. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik odczytał pismo /załącznik nr 1/. Odbyło się spotkanie  z 

Komendantem Policji. Zależy nam na bezpieczeństwie. Ta uchwała jest intencyjna. Chcemy, żeby na 

razie było to wzmocnienie Posterunku a nie Komisariat. A po rozbudowie zmiana nazwy na 

Komisariat. W uchwale mówimy o kwocie orientacyjnej. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Zgodnie z paragrafem 32 statutu 

gminy stawiam pytanie o ewentualny wniosek do porządku obrad. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Proszę o 5 minut przerwy, żeby móc się zapoznać z 

projektem uchwały w sprawie zmian statutu GCKIS. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Ten temat był omawiany na komisjach 

więc nie widzę potrzeby. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Dobrze, to wycofuję wniosek. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Przystępujemy do przyjęcia porządku 

obrad. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem zaproponowanego porządku obrad wraz z 

autopoprawkami – proszę o podniesienie ręki. 

Za 14 osób 

Stwierdzam, że porządek obrad przyjęto i przedstawia się następująco; 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy. 

4. Informacje Przewodniczącej Rady o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie Wójta z bieżącej działalności. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Kobierzyce. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/26/11 z dnia 

28 stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji „ oraz nadania jej statutu. 

10. „ Podjęcie uchwały w sprawie zmiany nazwy i  Statutu Gminnego Centrum Kultury i Sportu 

w Kobierzycach”. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXII/404/16 z dnia 

19.12.2016 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce 

na rok 2017. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentami 

potwierdzającymi spełnienie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli, punktu przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kobierzyce. 
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14. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne oraz inne formy wychowania przedszkolnego, prowadzone przez Gminę 

Kobierzyce. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur przy Kościele p.w. 

Bożego Ciała i Matki Boskiej Częstochowskiej w Wierzbicach) dla Parafii 

Rzymskokatolickiej pod wezwaniem Bożego Ciała i Matki Boskiej Częstochowskiej w 

Wierzbicach. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/297/12 Rady Gminy Kobierzyce 

z dnia 23 listopada 2012 r. w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom 

niezaliczanym do sektora finansów publicznych i nie działającym w celu osiągnięcia zysku, 

sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony /NZOZ ELA-DENT/. 

19. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony / Powiat Wrocławski -Poradnia Prawna/. 

20. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony /Powiatowy Zespół Poradni Psychologiczno-

Pedagogicznych/. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony / SONiCH/. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po 

umowie zawartej na czas oznaczony do 3 lat / ul.Witosa 15/. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla komendy Miejskiej Policji 

we Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Tęczowej w południowo-środkowej części 

obrębu Bielany Wrocławskie. 

25.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Błękitnej i Dwa Światy w środkowo-wschodniej 

części wsi Bielany Wrocławskie. 

26. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego po zachodniej stronie rzeki Ślęzy w środkowej części 

obrębów Bielany Wrocławskie i Ślęza. 
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27. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Sportowej i Piaskowej w 

środkowo-wschodniej części wsi Tyniec Mały. 

28. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Sportowej w południowo-

środkowej części wsi Pustków Wilczkowski. 

29. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszarów położonych przy ul. Wrocławskiej i Sportowej w północno-

środkowej części wsi Jaszowice. 

30. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Partyzantów i Akacjowej we wschodniej części 

wsi Dobkowice . 

31. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Świerkowej w południowo – zachodniej części 

wsi Bielany Wrocławskie. 

32. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Chabrowej w zachodniej części wsi Wysoka. 

33. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Dolną i Piaskową w północno – wschodniej 

części wsi Tyniec Mały. 

34. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Robotniczej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

35. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Spółdzielczej i Robotniczej w 

środkowej części wsi Kobierzyce. 

36. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego pomiędzy ul. Wrocławską, Oławską i Kwiatową w 

południowo – wschodniej części wsi Domasław. 

37. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Bocznej w środkowo-

południowej części wsi Tyniec Mały. 

38. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Domasławskiej w północno-

wschodniej części wsi Chrzanów. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIII/417/17 z 

dnia 27 stycznia 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Południowej w południowo-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 

40. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Owsianka. 

41. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów. 

42. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na 

budowę i rozwój Systemu Informacji Przestrzennego. 

43. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na 

realizację ortofotomapy. 

44. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w 2016 roku. 

45. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016. 

46. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych za rok 2016. 

47. Raport z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony 

Ofiar Przemocy w Rodzinie za rok 2016. 

48. Sprawozdanie z działalności Gminnego Centrum Kultury i Sportu w 2016 roku. 

49. Interpelacje radnych. 

50. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach i poza sesją. 

51. Zapytania radnych i sołtysów. 

52. Wnioski i sprawy różne. 

53. Komunikaty Przewodniczącej. 

54. Zakończenie obrad.  

 

Ad.3. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Kto z państwa radnych jest za 

przyjęciem protokołu z XXIII Sesji Rady Gminy? 

Za – 14 osób /z 14 radnych obecnych na posiedzeniu sesji 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Stwierdzam, że protokół został 

przyjęty. 

  

Ad.4. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Poinformował o pismach, które 

wpłynęły do Biura Rady w okresie międzysesyjnym / załącznik nr 2/. 

 

Ad.5.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik przeczytał sprawozdanie z bieżącej działalności               

/ załącznik nr 3/.  
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Ad.6. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Adam Raś: Kilka miejscowości ma przyznane środki na drogi osiedlowe. Dziwna zasada, że 

radni zmieniają z dróg osiedlowych na inne cele. Ściągamy 500 000 zł z dróg w Tyńcu Małym na 

zagospodarowanie terenu. 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Nie zwiększa się kwoty dla Tyńca Małego, 

musimy po prostu wydzielić zadanie – pieniądze się nie zmieniają. 

Radny Adam Raś: W budżecie jest 500 000 zł . 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: 500 000 zł jako dotacja pozostała,  a 700 000 zł 

rozdzielono na 500 000 zł i 200 000 zł. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Na drugiej stronie trzeba poprawić – rok 2017 a nie 20017. 

Jest kwota na koty, czy pojawiły się jakieś inne zwierzęta? 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus: Problemów ze zwierzętami i ich hospitalizacją jest dużo. Jest to 

nowe zadanie. Kwoty, które były w projekcie budżetu były na innych paragrafach. Te pieniądze były 

w 3 różnych paragrafach realizowane a teraz będą w jednym. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Czy to są dodatkowe zadania czy fundacja dostanie 18 000 

zł czy 36 000 zł? 

Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Proszę o wykreślenie nazwy fundacji – Węgielek.  

Dopiero będzie konkurs. Gmina chce podejść poważnie do tego tematu. 

Radny Jarosław Zawisza: Dokonano zmniejszenia o 100 000 zł wartości zadania inwestycyjnego      

„ Rozbudowa budynku szkoły w Bielanach Wrocławskich – dostosowanie do planowania aktualnych 

terminów realizacji. Mówimy o szkole, która wymaga pilnego remontu jeżeli chodzi o salę 

gimnastyczną i zgodnie z informacją otrzymaną od dyrekcji szkoły – część dzieci ćwiczy na korytarzu. 

Mówimy o szkole, gdzie jest wymagany remont stołówki, wielu sal. Rozbudowują się Bielany 

Wrocławskie, Domasław skąd głównie pochodzą dzieci uczestniczące w zajęciach w tej szkole. 

Będzie za chwilę potrzeba większej ilości sal. Na tą chwilę jest niby dobrze ale za rok, za dwa będzie 

potrzeba. Dlaczego zmniejszamy tą inwestycję? Na tak zadane pytanie kierownik Rafał Krasicki 

podczas Komisji Budżetowej udzielił odpowiedzi, że owszem w jednych referatach sprawa jest już 

załatwiona i pchnięta dalej a gdzieś ta sprawa utknęła. Pytanie do Wójta – czy nie grozi tu nam 

zawalenie terminów przewidzianych czy w budżecie czy w WPF-ie? 
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Zastępca Wójta Gminy Kobierzyce Piotr Kopeć: Mamy przygotowaną koncepcję. Nie ma zamiaru 

przesunięcia inwestycji. Projektowanie inwestycji to około roku. W połowie 2018 roku będzie projekt 

a dopiero później przetarg. Kierownik nie jest w stanie wydatkować tych pieniędzy dlatego je 

przesuwa. Nikt nie podjął decyzji, żeby to przesuwać w czasie. Jest to drugą w kolejności z tych 

starych szkół do remontu. Nie ma odpowiedniego zaplecza sportowego ani kuchennego i to żeśmy 

mieszkańcom obiecywali, że  tym tematem się zajmiemy. 

Radny Jarosław Zawisza: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały ale przy wydatku 800 000 zł – Budowa i modernizacja  budynków komunalnych – 

Budziszów, Wysoka…. Należy wykreślić Wysoka a wpisać Ślęzę. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/433/17 w sprawie zmiany budżetu Gminy Kobierzyce na 2017 rok. 

Ad.7. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/434/17 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.8. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/435/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr V/26/11 z dnia 

28 stycznia 2011 r. w sprawie określenia wysokości diet oraz zwrotów kosztów podróży 

służbowych należnych radnym Gminy Kobierzyce. 

 

Ad.9. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/436/17 w sprawie utworzenia gminnej jednostki organizacyjnej pod nazwą 

„Kobierzycki Ośrodek Sportu i Rekreacji „ oraz nadania jej statutu. 
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Ad.10. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk Czepielinda: Kobierzycki Ośrodek Kultury powinien zajmować się 

kulturą a nie wychowaniem. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: Taką zmianę powinna  zaopiniować odpowiednia komisja. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Ogłaszam 10 minut przerwy a Komisję 

Użyteczności Publicznej proszę o zaopiniowanie zmiany zaproponowanej przez radną Kasprzyk. 

Przerwa 

Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie zaopiniowała zmianę 

zaproponowaną przez radną Kasprzyk. Paragraf 6 punkt 1 powinien brzmieć:  

„KOK prowadzi wielokierunkową działalność w szczególności w dziedzinie upowszechniania 

kultury i sztuki , edukacji i wychowania.” 
 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/437/17 w sprawie zmiany nazwy i  Statutu Gminnego Centrum Kultury i Sportu 

w Kobierzycach. 

 

Ad.11. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Matuszewski omówił projekt uchwały i przedstawił 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 



10 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/438/17 w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Kobierzyce nr XXII/404/16 z dnia 

19.12.2016 r. w sprawie przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Kobierzyce na 

rok 2017. 

 

 

Ad.12. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu /radna Apolonia Kasprzyk-

Czepielinda/ podjęła uchwałę 

nr XXIV/439/17 w sprawie dostosowania sieci szkół podstawowych i gimnazjów do nowego 

ustroju szkolnego. 

 

Ad.13. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Mam swoją uwagę do projektu – skoro ustawa mówi, że 

dziecko 3-4-5 letnie ma prawo do opieki przedszkolnej to takie prawo powinno mieć. A tu się zaraz 

zaczną castingi. Jeżeli dziecko ma prawo to powinno móc z niego skorzystać. Problem co roku wraca. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk:  Nie ma możliwości ograniczenia, nie ma rejonizacji. Wszystkim 

dzieciom należy się opieka ale gmina nie jest w stanie przyjąć wszystkich dzieci do przedszkola 

publicznego stąd te kryteria. Temat jest trudny. Problemem są fikcyjne meldunki. 

 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie nie biorącej udziału w głosowaniu /radna Apolonia Kasprzyk-

Czepielinda/ podjęła uchwałę 

nr XXIV/440/17 w sprawie ustalenia kryteriów wraz z liczbą punktów oraz dokumentami 

potwierdzającymi spełnienie kryteriów w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych 

przedszkoli, punktu przedszkolnego i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Kobierzyce. 

Ad.14. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za” przy 1 osobie wstrzymującej się od  głosu podjęła uchwałę 
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nr XXIV/441/17 w sprawie ustalenia opłaty za świadczenia udzielane przez przedszkola 

publiczne oraz inne formy wychowania przedszkolnego, prowadzone przez Gminę Kobierzyce. 

 

Ad.15. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Jarosław Zawisza: Ten projekt i poprzedni opiniowała Komisja Budżetowa. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/442/17 w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków (mur przy Kościele p.w. 

Bożego Ciała i Matki Boskiej Częstochowskiej w Wierzbicach) dla Parafii Rzymskokatolickiej 

pod wezwaniem Bożego Ciała i Matki Boskiej Częstochowskiej w Wierzbicach. 

Ad.16. 

Sekretarz Gminy Maria Wilk omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

 

 GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/443/17 w sprawie zmiany Uchwały nr XXIV/297/12 Rady Gminy Kobierzyce z dnia 

23 listopada 2012 r. w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji podmiotom 

niezaliczanym do sektora finansów publicznych i nie działającym w celu osiągnięcia zysku, 

sposobu ich rozliczania oraz sposobu kontroli wykonywania zleconych zadań. 

 

Ad.17. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Dariusz Matuszewski omówił projekt uchwały i przedstawił 

opinię Komisji Rewizyjnej.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Dyrektor GOPS Teresa Oszczyk: Państwo skarżący od wielu lat korzystają z opieki GOPS. Oni 

kiedyś mieszkali w Budziszowie a teraz nie chcą tam pójść mieszkać. Skoro są niepełnosprawni to 

mieszkanie na parterze będzie dla nich korzystniejsze. 

Radny Adam Raś: Mieszkali w Budziszowie a dostali mieszkanie o wyższym standardzie w 

Kobierzycach a teraz zabieramy im to mieszkanie i  mają wrócić „na stare śmieci”. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Nie tyle zabieramy co wygląda na to, 

że pani od kilku miesięcy nie płaci czynszu. Mamy mieszkanie socjalne, wyremontowane o 

standardzie nawet większym niż określają to normy, więc krzywdy tu nikomu nie robimy. Są jednak 

pewne reguły – jest regulamin opłacania, tym bardziej że rodzina dostaje pomoc z GOPS-u. Osoby 

które nie płacą będą przenoszone z mieszkań komunalnych do mieszkań socjalnych. 

Radny Adam Raś: Jakiś czas temu mieszkańcy w Budziszowie dyskutowali na jakiej podstawie ta 

pani dostała mieszkanie w Kobierzycach. 

Mecenas Krzysztof Kwaśniewicz: W uchwale nie jest potrzebny adres. 
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Radny Czesław Stadnik: W Budziszowie było mieszkanie socjalne a w Kobierzycach komunalne, 

nie powinno być przeciwskazań, żeby się przenieśli do Budziszowa. 

 GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/444/17 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Wójta Gminy Kobierzyce . 

 

Ad.18. 

Skarbnik gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/445/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu po umowie 

zawartej na czas oznaczony. 

 

Ad.19. 

Skarbnik gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę  

nr XXIV/446/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie 

zawartej na czas oznaczony. 

 

Ad.20. 

Skarbnik gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/447/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie 

zawartej na czas oznaczony. 

 

Ad.21. 

Skarbnik gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/448/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie 

zawartej na czas oznaczony . 

Ad.22. 

Zastępca Wójta Piotr Kopeć omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Poprawić nazwisko w uchwale – Gronowska a nie 

Gromowska. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/449/17 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy użyczenia po umowie 

zawartej na czas oznaczony do 3 lat . 

 

Ad.23. 
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Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Odczytałem państwu pismo. Czekamy bo po tej 

uchwale intencyjnej będzie wniosek Komendanta Wojewódzkiego do Komendanta Głównego. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała projekt tej uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetowej  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, zwracając uwagę na paragraf 2 – najpierw te warunki 

muszą być spełnione i dopiero wtedy decyzja o wydaniu pieniędzy. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Mariusz Przeżdzięk: Czy wiemy już kto będzie dowodził na tym Komisariacie? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ta decyzja należy do Policji nie do nas. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Na każdym spotkaniu Policja 

obiecywała nam złote góry a kończyło się na tym, że nasi policjanci byli delegowani na Wrocław. 

Powinny te warunki być spisane i spełnione. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Spiszemy to na papierze. Będzie to dokument wiążący 

obie strony. Ta uchwała wyraża tylko państwa wolę a do niczego nie zobowiązuje. 

 GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma więcej pytań, uwag - 

zamykam dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/450/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla komendy Miejskiej Policji we 

Wrocławiu z przeznaczeniem dla Komisariatu Policji w Kobierzycach. 

 

Ad.24. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/451/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Tęczowej w południowo-środkowej części obrębu Bielany 

Wrocławskie. 

Ad.25. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/452/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Błękitnej i Dwa Światy w środkowo-wschodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

Ad.26. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Wiesław Muraczewski: W 1997 r. ta działka w całości była zalana dlatego będę głosował 

przeciwko. Ta uchwała jest nieadekwatna do rzeczywistości. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

10 głosami „za” przy 2 osobach „przeciw” i 2 osobach wstrzymujących się od głosu  

podjęła uchwałę 

nr XXIV/453/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego po zachodniej stronie rzeki Ślęzy w środkowej części obrębów Bielany 

Wrocławskie i Ślęza. 

Ad.27. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIV/454/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Sportowej i Piaskowej w środkowo-wschodniej części 

wsi Tyniec Mały. 

Ad.28. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. Proszę w 

uzasadnieniu w ust.4 pkt.3 poprawić – napisano, że „skanalizowany” a powinno być „nie 

skanalizowany”. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Łukasz Orfin: Ulica Ogrodowa – przed wyborami została zrobiona ale tylko do zakrętu, to tak 

jakby inwestycja niedokończona. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu z poprawką w 

uzasadnieniu  - proszę o podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/455/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Wrocławskiej i Sportowej w południowo-środkowej części wsi 

Pustków Wilczkowski. 

 

Ad.29. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  /salę obrad opuścił radny Jarosław Zawisza /z 15 

członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/456/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszarów położonych przy ul. Wrocławskiej i Sportowej w północno-środkowej części wsi 

Jaszowice. 

Ad.30. 

Na salę obrad wrócił radny Jarosław Zawisza. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/457/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Partyzantów i Akacjowej we wschodniej części wsi Dobkowice . 

 

Ad.31. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/458/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Świerkowej w południowo – zachodniej części wsi Bielany 

Wrocławskie. 

 

Ad.32. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIV/459/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Chabrowej w zachodniej części wsi Wysoka. 

 

Ad.33. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/460/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Dolną i Piaskową w północno – wschodniej części wsi Tyniec 

Mały. 

 

 

Ad.34. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 
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Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/461/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy ul. Robotniczej w środkowej części wsi Kobierzyce. 

 

Ad.35. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/462/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego przy skrzyżowaniu ul. Spółdzielczej i Robotniczej w środkowej części wsi 

Kobierzyce. 

Ad.36. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  
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GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/463/17 w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

obszaru położonego pomiędzy ul. Wrocławską, Oławską i Kwiatową w południowo – wschodniej 

części wsi Domasław. 

Ad.37. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych /radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda opuściła salę 

obrad/ z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/464/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego w rejonie ul. Bocznej w środkowo-południowej części wsi 

Tyniec Mały. 

Ad.38. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 
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Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/465/17 w sprawie przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru położonego przy ul. Domasławskiej w północno-wschodniej części wsi 

Chrzanów. 

Ad.39. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/466/17 w sprawie uchylenia uchwały Rady Gminy Kobierzyce Nr XXIII/417/17 z dnia 

27 stycznia 2017r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego przy ul. Południowej w południowo-

zachodniej części wsi Bielany Wrocławskie. 
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Ad.40. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/467/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Owsianka. 

Ad.41. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka omówił projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko- proszę Przewodniczącego Komisji 

Rolnictwa, Zagospodarowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska o przedstawienie opinii w 

sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Wiesław Muraczewski: Komisja  Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała  

projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 13 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

13 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/468/17 w sprawie nadania nazwy ulicy we wsi Małuszów. 

 

Ad.42. 
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Na salę obrad wróciła radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

Radny Krzysztof Kmiecik: Czy możemy sprawdzić wysokość budynku z tej ortofotomapy. 

Specjalista ds. architektury i budownictwa Grzegorz Maszka: Niestety nie. 

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 

nr XXIV/469/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na budowę 

i rozwój Systemu Informacji Przestrzennej. 

 

Ad.43. 

Skarbnik Gminy Maria Prodeus omówiła projekt uchwały. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  o przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Jarosław Zawisza: Komisja  Budżetu i Rozwoju Gospodarczego  

pozytywnie zaopiniowała  projekt tej uchwały.  

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Otwieram dyskusję. Kto z państwa 

radnych ma pytania, uwagi do projektu uchwały?  

GŁOSOWANIE: 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:  Nie ma pytań, uwag - zamykam 

dyskusję w sprawie projektu uchwały. Przechodzimy do podjęcia uchwały. 

Kto z państwa radnych jest za podjęciem uchwały w przedstawionym brzmieniu - proszę o 

podniesienie ręki. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 

14 głosami „za”  podjęła uchwałę 
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nr XXIV/470/17 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wrocławskiemu na 

realizację ortofotomapy. 

 

 

 

Ad.44. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Jeśli są pytania do sprawozdań i 

raportów to bardzo proszę. 

Brak. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Bardzo serdecznie dziękuję pani 

dyrektor i pracownikom GOPS bo zadań przybywa, praca jest bardzo trudna ale wymierna i 

przynosząca dużo dobrego naszym mieszkańcom. Pragnę podziękować i wręczyć bukiet kwiatów. 

Dyrektor GOPS Teresa Oszczyk: Chciałam podziękować państwu. Dziękuję Radzie Gminy, Panu 

Wójtowi , pracownikom a także sołtysom. Duże zadanie nam doszło – 500+. Dane na wczoraj – 2200 

świadczeń, 1700 rodzin. Dotację otrzymujemy w transzach. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Głosowanie sprawozdania. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 14 

głosami pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

 

Ad.45. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 14 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 

 

Ad.46. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 
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Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 14 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 

 

Ad.47. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie raportu. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała raport. 

Głosowanie raportu. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 14 

głosami pozytywnie zaopiniowała raport. 

 

Ad.48. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko - proszę Przewodniczącego Komisji 

Użyteczności Publicznej   o przedstawienie opinii w sprawie sprawozdania. 

Przewodniczący Komisji Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej pozytywnie 

zaopiniowała sprawozdanie. 

Głosowanie sprawozdania. 

Rada Gminy Kobierzyce w obecności 14 radnych  z 15 członków ustawowego składu Rady, 14 

głosami pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na wasze wielokrotne prośby nastąpi rozdzielenie 

sportu i kultury. Będzie konkurs na stanowisko dyrektora. Nikomu nie zamykamy drogi. Powstało 

dużo boisk, dużo sekcji. Nie będzie żadnych zwolnień. Chciałem panu Dyrektorowi podziękować, w 

maju mu się kończy kadencja. Dziękuję panu dyrektorowi za te 4 lata ciężkiej pracy. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Dziękuję panu dyrektorowi i 

wszystkim pracownikom. Praca jest trudna. Tu nie ma niedziel i sobót, są festyny i inne wydarzenia. 

Gratuluję sukcesów i życzę dalszych. 

Dyrektor GCKiS Artur Cierczek: Kończy się moja kadencja i pragnę wszystkim państwu 

podziękować za współpracę. Dziękuję również w imieniu pracowników. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: Należy promować ludzi z naszej gminy. Jako mieszkanka 

Kobierzyc i wieloletnia radna, dziękuję panu dyrektorowi. Jest pan bardzo dobrym organizatorem, nie 

tylko w moim odczuciu ale również w odczuciu mieszkańców Kobierzyc. 

Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: W imieniu większości sołtysów chciałbym podziękować 

panu dyrektorowi. Wiem jakie są trudności w organizacji kultury. Współpraca z sołtysami – nie 

byłyby  tak dobrze zorganizowane imprezy. To jest czas pracy nienormowany. 
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Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:    Nie dziękujemy za całokształt panu 

dyrektorowi tylko za sprawozdanie za 2016 rok. 

 

Ad.51. 

Radny Czesław Stadnik: Chodzi o wysoki chodnik koło ośrodka zdrowia w Kobierzycach – mam 

sygnał od niepełnosprawnego jeżdżącego na wózku, że  nie wjedzie wózkiem, bo jest wysoki 

krawężnik. Prośba, żeby zrobić kawałek normalnego wjazdu na chodniku. Drugi temat  - nakładka na 

krajowej ósemce – czy to jest aktualne w Powiecie? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Mówimy o nakładce na drodze nr 35 w tym roku 

natomiast jesteśmy teraz na etapie przekazywania drogi tej z Rolantowic do Dobkowic i do 

Damianowic. Warunkiem przejęcia tej drogi, projektowania tej drogi jest zrobienie nakładki na 

ósemce ale nie w tym roku. To dopiero będzie porozumienie  na rok następny.  

Radny Jarosław Zawisza: Wspomniał pan panie wójcie, że są jakieś kolejne ustalenia z Powiatem 

odnośnie ulic Wrocławskiej i Kłodzkiej. Czy jest coś nowego, bo wiem że były takie rozmowy ? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Były takie rozmowy i oni robią organizację ruchu tutaj 

na pierwszym temacie, natomiast temat drugi wymaga trochę dłuższego czasu. Pierwszy czyli wjazd 

do Ślęzy, drugi to jest Megapolis. 

Radny Jarosław Zawisza: Czy Powiat się już do czegoś zobowiązał, czy powiedział jakie 

rozwiązania preferuje? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Na spotkaniu był Piotr, my mamy z nimi spotkanie w 

poniedziałek.  

Radny Dariusz Matuszewski: Chciałem zapytać o ulicę Tęczową i Przestrzenną. Powstały tam 4 

duże parkingi. Czy w mpzp jest tam funkcja parkingowa dopuszczona? Jeżeli nie to dlaczego tam 

stoją. Ostatnio tam tir zakopał się w poprzek.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Parkingi są zgodne z planem. Gdzie te samochody mają 

stać? Stoją na wsi to też jest źle. Są robione w tej chwili parkingi i jest ich coraz więcej poza wsią. 

Tam jest teren aktywności. 

Radny Jarosław Zawisza: Bardzo się cieszę, że coraz więcej jest u nas zieleni, szczególnie na 

północy każdy kawałek zielony to jest coś ważnego dla nas, ale drzewa i krzewy zaczynają być 

sadzone na skrzyżowaniach. Mam dwa wnioski od mieszkańców i całkiem słuszne, bo sprawdzałem te 

miejsca gdzie doszło już nawet do kolizji z tego powodu, bo wyjeżdżając z jednej ulicy nie widać 

drugiej. Chodzi o skrzyżowanie Dębowa - Brzozowa oraz Słoneczna- Ogrodowa. Może warto byłoby 

wysłać służby, żeby te krzewy poprzycinały. Małe dziecko jak podchodzi do skrzyżowania to nie 

widzi nawet czy coś jedzie. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę zgłosić na piśmie. Tylko żeby zaraz nie było 

protestu osób, które tam mieszkają.  
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Radny Jarosław Zawisza: Protesty będą, bo już miałem jeden przykład gdzie niedaleko mojego 

miejsca zamieszkania jedni mieszkańcy oprotestowali, bo krzewy były tak rozrośnięte, że nie mogli 

przejść chodnikiem musieli zejść na drogę, a jak przyszła ekipa i obcięła to jest problem. 

Sołtys wsi Tyniec Mały Janusz Gargała: W tamtym roku Tyniec Mały miał prawie milion złotych 

na drogi. W tym roku kwota jest zmniejszona do 700 000 zł. Na wczorajszej komisji w Powiecie 

podjęto decyzję, że Rada Powiatu  ma oddać drogę do Damianowic. Nie będzie na pewno nikt 

oponował co do tego. Określona jest jako stan dostateczny. Tak jak ulica Świdnicka w Tyńcu Małym. 

Proszę patrzeć szerzej na temat finasowania dróg przez Powiat.  Dzisiaj mieliśmy ewenement 

akceptowania łamania prawa budowlanego i zagospodarowania przestrzennego w przypadku 

zaakceptowania tych budowli podwyższonych w Bielanach Wrocławskich.  Wczoraj na spotkaniu 

spora grupa ludzi była zaniepokojona planami budowy osiedla „Mieszkania Plus” naprzeciwko szkoły. 

W ciągu 3 lat pojawi się tam około 1000 osób. Protestowaliśmy z wójtem przeciwko plotkom. Plan nie 

będzie zmieniony. Chcę państwa wszystkich uwrażliwić na pewien sposób omijania przepisów czy 

stawiania w sytuacji nadzwyczajnej czy pod ścianą. Deweloperów interesują tylko pieniądze, nie 

patrzą całościowo na gminę.  

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ja też na zebraniu byłem. Wąska grupa ludzi, którzy 

zakwestionowali ustalenia planu, mpzp jest uchwalony od kilku lat. Było już kilku kandydatów na tą 

inwestycję. Plotek jest wiele. Różne rzeczy można wymyślać. Nie będzie zmiany mpzp – 12 m 

maksymalnie. Nie ma możliwości na 5 kondygnacji. Będą normalne budynki. To nie będą mieszkania 

komunalne ani socjalne, będą tam mieszkali ludzie, którzy mają dochody bo czynsz będzie na pewno 

nie mały. 

Radny Dariusz Matuszewski: Rada Gminy zrobiła wiele bo jeszcze przed odbiorem tego budynku w 

Bielanach Wrocławskich zwracała się do Starostwa Powiatowego - do Nadzoru Budowlanego o to ,że 

ten budynek jest niezgodny z parametrami. Nadzór nie zrobił nic. Deweloper dosypał wyżej ziemi, 

wyciągnął balkony. Gmina zwracała na to uwagę ale nie miała mechanizmu żeby nakazać rozbiórkę . 

To nadzór jest od tego. 

Radny Krzysztof Kmiecik: Jeżeli gmina nie ma kontroli wysokości to co możemy zrobić, jak to 

skontrolować? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ten temat wiąże się z tym, gmina uchwala plan. Plan 

idzie do Starostwa i na tej postawie starostwo wydaje zgodę na budowę, developer powinien budować 

zgodnie z planem. Gmina nie ma mocy prawnej żeby postępować w przypadku podejrzenia 

niezgodności z prawem. Zgłasza to do Powiatowego Nadzoru Budowlanego. Nadzór wstrzyna 

procedurę, która wyjaśnia sprawę. 

Radny Adam Raś: Chciałbym się odnieść do pisma pana Jarosa. Napisane jest w piśmie, że było 

spotkanie z wójtem i z radnymi. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko:    Nie było takiego spotkania dlatego 

komisje to pismo odrzuciły. 
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Sołtys wsi Bielany Wrocławskie Wanda Gołębiewska zgłosiła problem śmieci, butelek na 

wszystkich przystankach, na parkingach, w miejscach publicznych. Czy jest możliwość stworzenia 

dwukierunkowej na ulicy Świerkowej? 

Radny Krzysztof Kmiecik: Ostatnio Komisja Użyteczności Publicznej miała swoje posiedzenie w 

Tyńcu Małym w ośrodku. Czy jest znany problem drzwi i odpływów kanalizacji? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Temat zapachów jest znany. 

 

Ad.52. 

Radny Andrzej Krzesłowski: Co z tymi zapachami w Tyńcu Małym? Kto truje? 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Widzimy kto truje. Żadne zakłady tylko ludzie. Sami 

mieszkańcy trują.  

Radny Henryk Łoposzko: Wnioskuję do pana Wójta o zakup defibrylatorów do szkół i do OSP na 

terenie gminy Kobierzyce. 

Radna Apolonia Kasprzyk-Czepielinda: 1. Prace nad domem opieki dla osób starszych w Tyńcu 

Małym – kiedy się rozpoczną? 2. Ośrodek zdrowia w Kobierzycach – długo to się ciągnie i pochłania 

pieniądze. 3.Wizyty u specjalistów – mam sygnały od ludzi z Kobierzyc i z południa, że wizyty są w 

Ślęzy, w Bielanach, na Skarbowców. Prośba taka, żeby rozważyć przyjmowanie przez specjalistów w 

Kobierzycach bo to by ludziom wiele ułatwiło. 4. Temat dotyczący zarówno Komisji Rewizyjnej jak i 

Komisji Użyteczności Publicznej – Komisja Użyteczności udała się we wtorek na wizytację w Tyńcu 

Małym w ośrodku zdrowia. Nie bardzo rozumiem o czym rozmawiała Komisja z przedstawicielem 

prywatnej firmy. NZOZ jest rozliczany przez NFZ i my możemy mieć jedynie pobożne życzenia 5. 

Telewizja Echo –czy my mamy jakieś udziały, że jest to w planie komisji rewizyjnej? 6. Nakaz skrętu 

w prawo koło szkoły – niechby Policja stanęła i zobaczyła jak tam kierowcy jeżdżą. 7. Nieświecące 

lampy w Kobierzycach – ul. Spokojna, przejście koło kościoła, niech tam też czasem Policja zajrzy.8. 

Pan sołtys obiecywał postawienie ławek przy ul. Polnej i Robotniczej dla osób starszych, które tam 

spacerują. Słyszę, że ciągle ekipa nie ma czasu ich zamontować. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Ośrodek Zdrowia – projektant odniósł się do uwag, 

wiele uwag uwzględnił. We wtorek jest spotkanie z projektantem. Lampy, ławki – przekażę. TV Echo 

jest telewizją ogólnodostępna. To nie jest tylko telewizja kablowa. Nie mamy udziału, mamy tylko 

wykupiony czas. Zasięg będzie coraz lepszy. Uwagi dot. NZOZ przekażę.  

Radny Mariusz Przeździęk: Wniosek o wycięcie drzewa – stary jesion. Topola wisi nad 

przystankiem. 

Wójt Gminy Kobierzyce Ryszard Pacholik: Proszę złożyć wniosek do urzędu gminy Kobierzyce. 

Na terenie gminnym są? 

Radny Mariusz Przeździęk: Tak. 
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Radny Czesław Stadnik: Komisja Użyteczności Publicznej odbyła się w ośrodku po to, żeby 

zobaczyć w jakich warunkach są przyjmowani nasi mieszkańcy. Pani Dyrektor NZOZ-u na komisji 

udzielała bardzo chętnie odpowiedzi. 

Radny Wiesław Muraczewski: W zeszłym roku na cmentarzu w Bielanach Wrocławskich 

nawieziono dużo ziemi. To jest niezagospodarowane. Przy kaplicy odpadają kafle. Dach przecieka w 

kaplicy. 

Radny Wiesław Szwed: Nieświecące lampy – na Robotniczej, na Ludowej. Taką listę przygotuje na 

poniedziałek. Drzwi do hali sportowej są do wymiany. 

Radny Jarosław Zawisza: Proszę o zwrócenie uwagi służbom technicznym, które przygotowują 

nasze spotkanie. Raz są stoły źle ustawione i nie ma dostępu do prądu, dziś jest dostęp a nie ma prądu. 

Myślę, że przygotowanie tych kilku stołów nie powinno być problemem. 

Ad.53. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko – kilka komunikatów: 

1. Przypominam o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych – do końca kwietnia. 

2. Wyjazd z gminą z czeskich Koberic – chętnych proszę o zgłaszanie się do pani Magdy – do 20 

kwietnia. 

3. We wtorek odbędzie  się sesja z młodzieżą z gimnazjum – chętnych serdecznie zapraszam. 

 

Ad.54. 

Zastępca Przewodniczącej Rady Gminy Henryk Łoposzko: Zamykam  posiedzenie XXIV Sesji 

Rady Gminy.  

Sesja zakończyła się o godz. 13.20. 

 

Liczba załączników: 3. 

 

Dokładny przebieg sesji – na nośniku elektronicznym nr 20170324. 
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